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I ntegrative Knowledge and Terminology in Sciencesin Arab | slamic culture

Abstract

The Arab-lIslamic heritage has witnessed a set of knowledge-based themes that allowed for
the formation making up of the so-called Arab-Islamic culture, which cannot be separated
from the religious contexts that arose in its bosom. This sequence expresses a solid systemin
the development of this culture. This article reveals through the non-discriminatory view
between these sciences, as the integrative ones between the I1slamic knowledge, which in turn
led to a great overlap in the terms expressed by these sciences and, of course, through a
difference in concepts and visualization.

Keyword: Integration of terminology, interdisciplinary, Arab sciences, Arab Islamic
culture.

Connaissances intégratives et terminologie dans les sciences dansla culture arabe
isamique

Résumeé

L’héritage arabo-isamique a éé caractérise par un ensemble de themes liés a la
connaissance permettant la formation d’une culture dite arabo-islamique, indissociable des
contextes religieux qui se sont développés dans son sein et ont présenté séquentiellement un
systéme solide dans le développement de cette culture. Le présent article révélent la
complémentarité entre la connaissance islamique, ce qui a conduit a un grand
chevauchement des termes exprimés et, bien sir, grace a une différence de concepts et de
per ceptions.

Mots-clés: Intégration de terminologie, interdisciplinaire, sciences arabes, culture arabe
islamique.
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